
	

	

Sønderholm	den	26/06	2017	

Referat til Skolebestyrelsesmøde  
Sønderholm Skoles bestyrelse   
  
Tid:  

Sted:  

 

 

  

Mandag  d. 6. november 2017 kl. 17.00 – 19.00.      

Sønderholm Skole   

Deltagere:   Rune Træholt (RT), Michael B. Larsson (MBL), Dorthe Flensted (DF), Allan  

  Simonsen (AS), Mariella Hostrup Buus (MB), Rasmus Risgaard Kjeldbjerg  

  (RK), Jan Nygaard Foged (JN), Hans-Henrik Pedersen (HHP), Tina Grønlund  

Jespersen (TJ), Lotte Jacobsen (LJ), Malou Hierzman Minck og Emil  

  Raundrup Elhauge  

 Mødeleder:   Hans-Henrik Pedersen (Formand for skolebestyrelsen)  

Referent:   Skoleledelsen  

Dagsorden  
  
1) Godkendelse af dagsorden  
  
2) Informationer  
A) Nyt fra elevrådet  B) Nyt fra personalet C) Nyt fra ledelsen  

Elevrådet har fået 5000.- kr. til at bevare og skabe nye relationer i egen afdelinger, efter ansøgning ved skoleforvaltningen. elevrådet har diskuteret 
samfundsfags i 7 kl.   
 
Skolefest i uge 48. 1/12 stater Mads i stedet for Jørn. Axel tager nogle af skoletimerne indtil Mads starter, og Anne-Mette er i dus2 indtil 1/12. 
Kompetenceudvikling af læring samtalerne der er lagt en 3-årig plan. Elveinddragelse arbejde vi forsat med.  

 
3) Suppleringsvalg  
Hvem deltager i opstillingsmødet den 14/11?  

Der er indtil nu 1 forældre der opstiller. Opstillingsmødet er d. 14/11 kl. 19.00. Rune og Rasmus deltager i mødet.  
 
3.A) samfundsfagsmodel 

Ungebyrådet har forslået at samfundsfag skal tilbydes til 7 kl. Vi skal, hvis skolebestyrelsen ønsker det, indsende et høringssvar. Elevrådet på Sønderholm 
anbefaler model 3 hvor samfundsfag skal være tværfagligt i løbet af skoleåret.   
Skolebestyrelse peger på model 3. Ledelsen skriver noget sammen som skolebestyrelsen forholder sig til. 

 
4) Skolens værdier  
Vi arbejder med at formulere, hvordan skolebestyrelsen forstår de 6 værdiord: Tryghed, Mod, Rummelighed, Fællesskab, Respekt 
og Engagement.  

 Rune tog notater. Disse vendes med personalet og elvrådet, i det videre arbejde. 
 
5) Forældresamarbejdet på Sønderholm Skole  
Hvad skal vi dykke dybere ned i? Klasseforældrerådet,  Sociale arrangementer, Forældremøder,  Skole- hjem-samtaler, 
informationer eller noget helt sjette?  

Informationer kommer på for mange forskellige platforme. Intra, minuddannelse mm.  Det kan være frustrerende med de mange platforme. Man kan ønske en 
klar besked om hvilke platforme det bruges til hvad, samt i hvilke mængde der skal meldes ud.  
Forældremøderne skal have tyngde da der kan informeres på skrift. Det skal give mening at vi sidder sammen f.eks. den gode klasse. Det er vigtigt, at 
forældrene få muligheden at diskuter/debatter, samt forventningsafklaring. Man vil gerne høre overordnet om undervisningen og det sociale liv i klassen.  
Fælles opstart og der efter ud i klassen har virket godt.  
Klasseforældrerådet, sociale arrangementer, Skole- hjem-samtaler tages op næste gang.  

 
6) Eventuelt Rasmus refererer budgetmødet i Gigantium. 

  
	


